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PROTOKÓŁ NR 8/2011 

Z POSIEDZENIA KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 29.11.2011 r. W GODZ. 12
00

- 13
10

 
 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2). 

Posiedzenie  odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy ul. 

Dąbrowskiego 17.  

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024. 

6. Kodeks Etyki Radnych Rady Powiatu w Wałczu. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

8. Opracowanie planu pracy komisji na 2012 r.  

9. Sprawy bieżące. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie posiedzenia 

 

 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Węgrzynowski. 

 

 

 Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – obecni wszyscy członkowie Komisji. 

 

Wobec powyższego Komisja mogła podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 
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Janusz Różański- Członek Komisji 

Oświadczył, że podczas IX sesji Rady Powiatu w Wałczu, która odbyła się w dniu 28 

października br. Przewodnicząca Klubu Radnych Rady Powiatu w Wałczu „Wspólny Powiat” 

Bogusława Towalewska zgłosiła, by Zarząd Powiatu w planie budżetu Powiatu Wałeckiego 

na rok 2012 podał dodatkowe informacje dotyczące: przewidywanego wykonania budżetu 

Powiatu za 2011 r. oraz planu budżetu Powiatu na 2011 r., uwzględniającego wszystkie 

dokonane zmiany. Dodał, iż Starosta Wałecki w imieniu Zarządu Powiatu obiecał, iż radni 

powyższe dane otrzymają.  

W związku z tym, iż radni nie otrzymali dodatkowych informacji zgłosił wniosek do 

Przewodniczącego Komisji o wykreślenie z porządku posiedzenia Komisji punktu 4 pn. 

„Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r.” oraz punktu 5 pn. 

„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024. 

 

 

Jerzy Goszczyński - Wicestarosta Wałecki 

Wyjaśnił, iż wszyscy radni są w posiadaniu  materiałów dotyczących projektu budżetu na 

2010 r. i jego wykonania, jak i planu budżetu na 2011 r. i jego wykonania. Wobec 

powyższego nie widzi problemu, by po dane, które ich interesują sięgnęli do własnych 

materiałów i nimi się posiłkowali.  

 

 

Janusz Różański 

Oznajmił, iż wykonanie budżetu posiada inny układ tabelaryczny niż plan budżetu. Powyższe 

dane już analizował. Natomiast z uwagi na fakt, że Zarząd Powiatu wniosek przyjął powinien 

go zrealizować. 

 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Przyznał, iż faktycznie radna Bogusława Towalewska podczas IX sesji Rady Powiatu złożyła 

prośbę o zawarcie w planie budżetu Powiatu Wałeckiego dodatkowych danych. Niemniej 

powyższe nie zmienia faktu, że Zarząd Powiatu zgodnie z przepisami prawa opracował  

i przedłożył radnym budżet powiatu na 2012 r., dlatego też Komisja winna go zaopiniować. 

Wszystkie dane o jakich wyżej była mowa radni posiadają. Dodał, iż co roku konstrukcja 

budżetu powiatu na przyszły rok jest podobna i radni nie mieli wcześniej większych 

problemów z jego analizą. Zaproponował, by Skarbnik Powiatu prośbę o zawarcie 

dodatkowych informacji w planie budżetu Powiatu uwzględnił przy opracowywaniu planu 

budżetu w roku przyszłym.  

 

 

Andrzej Gostołek – Członek Komisji 

Wyraził opinię,  by porządek posiedzenia Komisji pozostawić w pierwotnej postaci, natomiast 

do grudniowych obrad sesji Rady Powiatu zobowiązać Skarbnika Powiatu do przygotowania 

dodatkowych materiałów, o których wyżej wspomniano. 

 

 

Bogdan Białas 

Oznajmił, iż nie popiera rozwiązania przedstawionego przez radnego Andrzeja Gostołka, 

gdyż spowoduje ono, że dyskusja na temat budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r.,  
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która powinna odbyć się podczas posiedzenia Komisji, zostanie przeniesiona na obrady sesji 

Rady Powiatu. 

 

 

Jerzy Goszczyński 

Zaapelował do Komisji o zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r. 

oraz projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2012 – 2024. Dodał, iż wniosek radnego Janusz Różańskiego byłby 

zasadny,  przy brakach czy niezgodności z prawem planu budżetu Powiatu Wałeckiego na 

2012 r. Niemniej został on poprawnie opracowany. Odpowiedzialność płynąca z tytułu 

pełnienia mandatu radnego wymaga wyrażenie opinii dotyczącej powyższych projektów 

uchwał. 

 

 

Tadeusz Węgrzynowski 

Zwrócił się z zapytaniem do radnego Janusza Różańskiego czy w dalszym ciągu wniosek 

podtrzymuje. 

 

 

Janusz Różański 

Odpowiedział twierdząco. 

 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poddał pod głosowanie 

wniosek radnego Janusza Różańskiego o wykreślenie z porządku posiedzenia Komisji 

punktu 4 pn. „Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r.” oraz 

punktu 5 pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024. 

  

W wyniku głosowania Komisja przy 6 głosach „za” i 5 „przeciw” przyjęła wniosek radnego 

Janusza Różańskiego o treści jak powyżej. 

 

  

Następnie Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poddał  kolejno pod głosowanie 

zmiany do porządku posiedzenia Komisji przez wykreślenie punktów: 

- 4 pn. „Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r.”  

- 5 pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024. 

 

Pozostałe punkty otrzymałyby numerację kolejną. 

 

W wyniku głosowania Komisja przy 6 głosach „za” i 5 „przeciw” wykreśliła z porządku 

posiedzenia punkt Komisji punkt 4 pn. „Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego 

na 2012 r.” oraz punkt 5 pn. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024. 
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Informacja Komisji dotycząca opinii w sprawie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 

2012 rok została przekazana Komisji Budżetu i Spraw Społecznych oraz Zarządowi Powiatu 

w Wałczu. Stanowi  kolejno załącznik nr 3 i 4 do protokołu. 

 

Informacja Komisji dotyczącą opinii w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012-2024 została przekazana Komisji Budżetu i 

Spraw Społecznych oraz Zarządowi Powiatu w Wałczu. Stanowi  kolejno załącznik nr 5 i 6 do 

protokołu. 

 

 

Ad. pkt 4.  

Kodeks Etyki Radnych Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, iż Kodeks Etyki Radnych 

Rady Powiatu w Wałczu stanowi zbiór norm etycznych, określających postępowanie radnych, 

zebranych w formie Kodeksu. Jego celem jest sprecyzowanie oraz zebranie w jednym 

katalogu wartości i standardów zachowania radnych Rady Powiatu w Wałczu 

obowiązujących w związku z pełnioną przez nich funkcją. Kodeks wyznacza zasady zachowań 

i postępowania radnych, którzy w swoim działaniu powinni kierować się dobrem społeczności 

lokalnej. Kodeks Etyki jest dobrowolnym podporządkowaniem się radnych określonym 

zasadom etycznym, mającym służyć właściwemu wypełnieniu funkcji publicznej, jedyną 

sankcją za naruszenie jego postanowień jest odpowiedzialność polityczna radnych. 

Opracowanie niniejszego Kodeksu pozwoli zbudować zaufanie między lokalnymi  

i regionalnymi politykami i obywatelami. Większość samorządów terytorialnych podobne 

Kodeksy już przyjęły. Radni podpisując niniejszy dokument deklarują, że pełnią swoje 

powinności w ramach prawa i zgodnie z udzielonym im mandatem, są odpowiedzialni przed 

społecznością lokalną, a także przed wyborcami, którzy na nich głosowali. 

Kodeks nie został opracowany jako akt prawny, gdyż wg stanowiska organu nadzoru brak jest 

podstaw prawnych do nadania Kodeksowi cech aktu normatywnego. Formę przyjęcia 

Kodeksu Etyki stanowić będzie złożenie przez Radnych Rady Powiatu obecnej kadencji 

podpisu na dokumencie zawierającym Kodeks Etyki.   

 

Bogusława Towalewska poinformowała, iż kodeks etyki jest elementem  kontroli zarządczej 

(wymóg ustawy o finansach publicznych) i dotyczy ona bardziej organów wykonawczych, niż 

stanowiących. Wyraziła zdanie, że nie popiera przyjmowania Kodeksu Etyki Radnych, choć 

sama etycznie postępuje i zawsze będzie postępowała. 

 Radny Marek Pawłowski oświadczył natomiast, że nie jest przeciwny zapisom 

przedmiotowego Kodeksu, lecz wyznaje pogląd, iż żadne dodatkowe przepisy nie sprawią, że 

ludzie będą się lepiej zachowywać, a wręcz przeciwnie zakazy różnego rodzaju skłaniają do 

doszukiwania się w ich wykazie tych, których tam nie ujęto.  

Jan Matuszewski oznajmił, iż treść ślubowania jakie radni składali przed objęciem mandatu 

wymaga od nich etycznego postępowania, wobec powyższego przyjmowanie przedmiotowego 

Kodeksu jest bezzasadne.  

Janusz Różański wyraził zdanie, iż Kodeks jest niepotrzebny, gdyż powiela jedynie treść 

zawartą w ustawie o samorządzie powiatowym, choć zapis § 4 ust 3 „Radni zobowiązani są 

do przestrzegania dyscypliny finansowej i budżetów. W sprawach majątkowych i finansowych 



5 

 

powinni wykazywać należytą staranność i gospodarność” bardzo mu się podoba, niestety, 

niektórzy radni Rady Powiatu w Wałczu powyższego nie spełniają. 

Jadwiga Jankowska-Klonowska wyjaśniła, iż w momencie składania ślubowania na radną 

Rady Powiatu została zobowiązana do właściwego, zgodnego z prawem postępowania. 

Tadeusz Węgrzynowski zauważył natomiast, iż Kodeks Etyki Radnych nikomu nie szkodzi, 

stanowi zbiór zasad, według których radni deklarują się postępować. Przewodniczący Rady 

Bogdan Białas podkreślił, iż podpisanie Kodeksu Etyki jest dobrowolne. 

Jan Kaczanowicz przyznał, że rzeczywiście  przepisy prawa stanowią o obowiązkach radnego, 

niemniej przedmiotowy Kodeks jest dokumentem,  który zebra je w pewną całość.  Dzięki 

niemu społeczeństwo będzie wiedziało czego może od radnych oczekiwać.  

Marek Pawłowski uznał, iż podpisując przymiotowy dokument nie będzie się lepiej 

zachowywał. Oświadczył, iż kolejnego dokumentu popisywał nie będzie, gdyż uważa że ludzie 

tworzą za dużo kodeksów, natomiast zbyt mało mają w sobie odpowiedzialności, by godnie się 

zachowywać. 

Ustalono, iż Kodeks Etyki Radnych radni podpiszą wedle uznania.  

  

Kodeks zostanie skierowany na XI sesję Rady Powiatu. 

Kodeks stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 

Ad. pkt 5. 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Zaopiniowano projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie:  

- przyjęcia planu pracy Rady Powiatu – w wyniku głosowania  projekt uchwały 

zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad. pkt 6 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2012 r.  

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski złożył wniosek o: wskazanie w planie pracy 

Komisji Rozwoju Gospodarczego nazwy miesiąca, w którym odbywać się będzie posiedzenie 

komisji.  

Terminy posiedzeń Komisji ustalone kwartalnie spowodowałyby konieczność podejmowania 

przez Radę Powiatu uchwał w sprawie zmian w  planie pracy Komisji, gdyż  na jeden kwartał 

np. II  kwartał przypadają 2 posiedzenia komisji w kwietniu i czerwcu. Wobec powyższego 

Rada Powiatu musiałaby podjąć uchwałę celem wskazania miesiąca w którym poszczególne 

tematy będą przez Komisję omawiane.  

Ponieważ plan pracy komisji jest powiązany z planem pracy Rady Powiatu nie ma możliwości 

omawiania przez komisje materiałów sesyjnych w dowolnie wybranym miesiącu.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poddał pod głosowanie 
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złożony przez siebie wniosek.  

W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie przyjęła wniosek Przewodniczącego Komisji 

Tadeusza Węgrzynowskiego o treści jak powyżej. 

 

 

Członkowie Komisji na podstawie materiału przygotowanego przez Przewodniczącego 

Komisji Tadeusza Węgrzynowskiego opracowali plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Rady Powiatu w Wałczu na rok 2012. 

 

Opracowany plan zostanie skierowany do zatwierdzenia przez Radę Powiatu w Wałczu na XI 

sesję Rady Powiatu. 

W wyniku głosowania  projekt uchwały zaopiniowano  jednogłośnie pozytywnie; 

 

Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 7 

Sprawy bieżące 

W posiedzeniu Komisji dotyczącym niniejszego punktu porządku uczestniczył  

Tomasz Pachciarz – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w/m. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Węgrzynowski poinformował, iż Zarząd Powiatu w Wałczu 

przekazał do rozpatrzenia przez Komisję wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„PIŁAWA” z siedzibą w Szwecji z dnia 22 sierpnia 2011 r. o wydanie przez Starostę 

Wałeckiego zezwolenia na używanie łodzi motorowej na jeziorze Zdbiczno. W załączeniu 

Zarząd Powiatu przekazał opinię prawną oraz opinię Wydziału Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa w/m dotyczącą powyższego wniosku.  

Dokumentacja w powyższym zakresie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

  

Komisja dyskutowała na temat możliwości wprowadzenia ewentualnych zmian do uchwały  

nr X/ 88 /2003 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 29 grudnia 2003 r. w sprawie wprowadzenia 

zakazu używania jednostek pływających z napędem motorowym na zbiornikach wodnych  

w powiecie wałeckim, celem dostosowania wymogów w/w do potrzeb klubów sportowych. 

Tomasz Pachciarz – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w/m 

poinformował, iż przedstawił Zarządowi Powiatu negatywną opinię w sprawie uzyskania 

zezwolenia na używanie łodzi motorowej na jeziorze Zbiczno przez Klub Sportowy „Piława”. 

Dodał iż od 2003 r., w którym to Rada Powiatu uchwaliła wyżej cytowaną uchwałę zmieniło 

się otoczenie prawne, czego wynikiem było utworzenie w okolicy jeziora Liptowskiego 

rezerwatu  przyrody. Ponadto do wydziału wpływają kolejne wnioski. Jeden z nich  stanowi  

o przywróceniu strefy ciszy na jeziorze Liptowskim, inny właśnie o rozszerzeniu listy jezior,  

na których dozwolone jest uprawianie sportów motorowodnych.  

Następnie Komisja dyskutowała o zaletach i wadach poszerzania listy jezior, na których 

dozwolone jest uprawianie sportów motorowodnych. 
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Po przeanalizowaniu problemu Komisja w wyniku głosowania  jednogłośnie przyjęła wniosek 

Marka Pawłowskiego do Zarządu Powiatu o przeanalizowanie konieczności nowelizacji 

uchwały nr X/ 88 /2003 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 29 grudnia 2003 r.  

w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z napędem motorowym na 

zbiornikach wodnych w powiecie wałeckim pod kątem kompleksowego dostosowania 

wymogów w/w uchwały do potrzeb klubów i organizacji sportowych i ewentualne podjęcie 

inicjatywy uchwałodawczej w powyższym zakresie. 

 

 

Ad. pkt. 8 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Janusz Różański zaproponował, by Komisja Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja 

Budżetu i Spraw Społecznych w późniejszym  terminie  odbyły wspólne posiedzenie dotyczące 

punktów: 

- zaopiniowania projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r.,  

-zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024. 

 

Wicestarosta Wałecki Jerzy Goszczyński oświadczył, iż wniosek Radnego Janusza 

Różańskiego dotyczący wykreślenia z porządku posiedzenia Komisji punktu 4 pn. 

„Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r.” oraz punktu 5 pn. 

„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024 skonsultował z Radcą  Prawnym. 

Oświadczył, iż wniosek został zbyt pochopnie postawiony, gdyż Rada Powiatu obowiązana 

jest postępować zgodnie z uchwałą Nr XXXVI/273/2010 , którą przyjęła w dniu 31 sierpnia 

2010 r. w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu 

Wałeckiego. Zarząd Powiatu przedłożył radnym  projekt budżetu Powiatu Wałeckiego na 

2012 r. oraz projekt zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 

2012 – 2024, opracowany zgodnie z przepisami prawa. Wobec powyższego wniosek nie 

powinien być w ogóle poddawany pod głosowanie. Niemniej zgodnie z opinią prawną 

Komisja Rozwoju Gospodarczego mogła też odstąpić od zaopiniowania w/w projektów 

uchwał, pozbawiając się tym samym wyrażenia jakiegokolwiek stanowiska w przedmiotowym 

temacie. Dlatego też Komisja Rozwoju Gospodarczego w późniejszym terminie nie będzie 

omawiała punktów dotyczących - zaopiniowania projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 

2012 r. oraz projektu uchwały w sprawie projektu zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wałeckiego na lata 2012 – 2024. 

Powyższe będą przedmiotem obrad posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw Społecznych,  

w którym mogą, jeżeli mają na to ochotę  uczestniczyć także radni nie będący jej członkami . 

 

Następnie Komisja dyskutowała na temat propozycji Radnego Marka Pawłowskiego 

dotyczącej powołania poza Komisją Rewizyjną Rady Powiatu w Wałczu tylko jednej komisji 

stałej Rady Powiatu w Wałczu. Przewodniczący Rady Bogdan Białas zaproponował, by 

pozostawić Komisję Budżetu i Spraw Społecznych oraz Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

natomiast zmniejszyć ilość ich członków do 5 w każdej. 

Marek Pawłowski poinformował, iż Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz podczas 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 17 listopada br. zaproponował utworzenie większej 



8 

 

ilości (6-7) komisji tematycznych. Natomiast on postulował o utworzenie oprócz Komisji 

Rewizyjnej  tylko jednej, liczącej 7 członków, która dokładnie analizowałaby poszczególne 

tematy. W każdej komisji koalicja stanowiłaby większość. 

Wicestarosta Jerzy Goszczyński wyraził zdanie, że większa ilość  komisji merytorycznych  

o mniejszych składach, pozwoli na wnikliwszą analizę tematów.  

 

Na zakończenie Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz zwrócił się do radnych z prośbą  

o wykorzystanie i przeanalizowanie dodatkowych informacji dotyczących projektu budżetu 

Powiatu Wałeckiego na 2012 r., które Skarbnik Powiatu przedłożył im w czasie trwania 

Komisji. Zawierają one dane odnośnie wykonania budżetu za 2011 r. i planu budżetu na  

2012 r. 

Janusz Różański zwrócił uwagę, iż oczekiwał dodatkowych materiałów do planu budżetu 

Powiatu Wałeckiego na 2012 r., które uwzględniają wszystkie zmiany dokonane w planie 

budżetu na 2011 r. oraz przewidywane wykonanie budżetu powiatu w 2011 r. 

 

Starosta Wałecki poinformował, iż wszyscy radni są w posiadaniu danych ,o których 

wspomina radny Janusz Różański, dlatego też zwrócił się z prośbą, by nimi się posiłkowali. 

 

Dodatkowe informacje do projektu budżetu Powiatu Wałeckiego na 2012 r. stanowią 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodniczący Komisji o godz. 13
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 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

 

Protokołowała: 

  

        Podinspektor        Przewodniczący Komisji 

Ds. Obsługi Rady Powiatu 

                   Tadeusz Węgrzynowski 

        Anna Siwiec                                                                 

 


